



**Ministry of Healthcare of
the Republic of Kazakhstan**



**European Bank
for Reconstruction and Development**

Dear Sir/Madam,

The Ministry of Healthcare of the Republic of Kazakhstan (hereinafter referred to as the Ministry), together with the European Bank for Reconstruction and Development (hereinafter referred to as the EBRD), are implementing a pilot Public-Private Partnership project "**Construction and Operation of 300-beds University Hospital in Almaty**" (hereinafter "**Project**").

The Ministry and EBRD plan to organize an online road-show event on **December 11, 2020** in order to present the Project to potential international investors.

Information on the procurement process, as well as the technical, financial and legal aspects of the Project will be presented at the event. There is an opportunity to arrange individual meetings (by prior appointment) for the Project stakeholders after the presentation.

The Ministry together with EBRD would like to invite you to participate in this event.

Please respond to e-mail almatyroadshow@kpmg.kz and register using the link included in the email.

Appendix: 1. Agenda

We look forward to meeting you,

Thank you

**Vice-Minister of Healthcare of
the Republic of Kazakhstan**

Yerlan Kiyasov

**Director,
Sustainable Infrastructure Policy &
Project Preparation,
European Bank for Reconstruction
and Development**

Matthew Jordan-Tank



Ministry of Healthcare of
the Republic of Kazakhstan



European Bank
for Reconstruction and Development

Уважаемый сэр/мадам,

Министерство здравоохранения Республики Казахстан (далее - Министерство) совместно с Европейским Банком Реконструкции и Развития (далее - ЕБРР) реализует пилотный проект государственно-частного партнерства **«Строительство и эксплуатация многопрофильной университетской больницы на 300 коек в городе Алматы»** (далее - Проект).

Министерство с ЕБРР **11 декабря 2020 года** планирует организовать мероприятие в онлайн формате с целью презентации Проекта потенциальным международным инвесторам.

В рамках программы мероприятия будет представлена процедура конкурса, а также технические, экономические и юридические аспекты Проекта. После презентации Проекта для заинтересованных сторон имеется возможность организации индивидуальных встреч (по предварительному бронированию).

Министерство совместно с ЕБРР хотели бы пригласить Вас принять участие в данном мероприятии.

Пожалуйста, присылайте ваш ответ на электронную почту almatyroadshow@kpmg.kz и регистрируйтесь по ссылке, приведенной в электронном письме.

Приложение: 1. Программа мероприятия

Мы с нетерпением ждем встречи с вами,

Спасибо

Вице-министр здравоохранения
Республики Казахстан

Ерлан Киясов

Директор по развитию
устойчивой инфраструктуры
и подготовки проектов
Европейский банк
реконструкции и развития

Мэтью Джордан-Тэнк